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  TARSUS TİCARET BORSASI    



 

TİCARET BORSASI YÖNETİM KURULU 
OCAK AYI OLAĞAN TOPLANTISINI 

GERÇEKLEŞTİRDİ. 

 

Borsa Meclis Toplantısı öncesi, Yönetim Kurulu’nun bir aylık çalışmasıyla ilgili konuların görüşüldüğü 

toplantıda Borsanın tarımsal üretime ve ticaretine olan katkısı da istişare edildi. 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Mersin’in sahip olduğu 3 milyon dekar tarım 

arazisinin 1 milyon dekarına sahip Tarsus’un, sahip olduğu tarımsal gücü ile lokomotif bir kent 

konumunda olduğunu söyledi. 

Mustafa Teke yaptığı açıklamada, Tarsus’un tarımsal potansiyeli hakkında bilgiler verdi. 

Tarsus’un, tarla bitkileri üretiminde Mersin İl’inin yüzde 75’ini karşıladığını belirten Başkan Teke, 

“Mersin İl’inin toplam sebze üretiminin yüzde 38’ini de Tarsus karşılıyor. Bunun yanı sıra Mersin’in 

örtü altı sebze ve meyve üretiminin yüzde 25’i karşılayan Tarsus, nar dahil Mersin’in narenciye 

üretiminin yüzde 43’ünde söz sahibi konumundadır. Mersin’in meyve üretiminin yüzde 34’ünü 

karşılayan Tarsus, diğer bir ifadeyle Mersin’in tarımsal üretiminin yüzde 37’sini tek başına üreterek 

sağladığı üretim değeri ise 35 milyar TL civarındadır” dedi. 

Mersin ve Adana arasında sıkışıp kalan Tarsus’un, tarımda yaklaşık 35 milyar TL’lık gayri safi üretim 

değeri ile bu 2 İl’in yüzde 40’lık tarımsal üretim payına sahip olduğunun altını çizen Borsa Başkanı 

Mustafa Teke “Bu büyüklükte ekonomik envantere sahip başka bir ilçe de yoktur. Tarsus Ticaret 

Borsamızın kıymetli üyelerinin tarımda yarattığı istihdam 40-50 binleri geçmektedir. Tarsus Ticaret 

Borsası, Tarsus ilçesinin toplam tahakkuk eden tarımsal verginin yüzde 43’ünü devlete vergi olarak 

kazandırmıştır” ifadesini kullandı. 



 

“İhracatta son 5 yılda Tarsus Ticaret Borsası’nın yürüttüğü URGE Projesi ile Tarsus’a etkisi 17 milyon 

TL’den 180 milyon TL’ye çıkmıştır” diyen Başkan Teke “Tarsus Ticaret Borsası, bölgesindeki ilk 40 bin 

tonluk Lisanslı Deposu ile Türkiye’deki 187 Lisanslı Depo arasında 2 yılda 40. sıraya yükselmiştir. 

Şunun altını çizerek belirtmek isterim ki, Borsamız 2 GES tesisi ile yılda 500 bin kwh elektrik üretiyor. 

TOBB akreditasyon sistemi kapsamında 365 Oda ve Borsa içinde Tarsus Ticaret Borsası, Borsalar 

içinde akreditasyon birincisi olmuştur” şeklinde sözlerini tamamladı.. 

 

 

TARSUS TİCARET BORSASI MECLİSİ, 2024 YILIN İLK MECLİS 

TOPLANTISI’NI, MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA 

BAŞKANLIĞINDA GERÇEKLEŞTİ. 

Toplantı sırasında Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu’nun, Ocak geri kalan Ocak ayı içerisinde 

gerçekleştirdiği çalışmalar Meclis üyeleri ile 

paylaşılırken, sektörel konular gündeme geldi. 

Meclis Başkanı Kaya, yeni umutlarla girilen 

2024 yılının sağlık, huzur ve bereket dolu bir 

yıl olması bulundu. 

arsus Ticaret Borsası olarak 2023 yılında 

Tarsus ve bölgemiz ekonomisinin 

kalkınması ve projelerin hayata geçmesi 

adına özverili bir yıl geçirdiklerinin altını çizen 

Kaya, 2024 yılında da önerileri ve talepleri her 

ortamda sözlü ve yazılı olarak ifade etmeye 

devam edeceklerini dile getirdi. 

Yeni yılın ekonomi ve ticaret açısından zorlu 

bir yıl olacağının altını çizen Meclis Başkanı 

Kaya “Bildiğiniz gibi, 2023 yılı ülkemiz ve dünya 

ekonomisi açısından çok zorlu bir yıldı. Tarım 

sektörümüzün 2021 yılından bu yana sürekli 

olarak küçülme ya da düşük büyüme sarmalına 

girdiğini söyleyebiliriz. Kentimiz tarım 

performansı ise ülke ortalamasının bir miktar 

üzerinde seyretti. Bizler bundan sonraki 

süreçte genel ekonomideki sorunlarımızın 

giderilmesine yönelik çözüm önerilerimizi ve 

taleplerimizi 2024 yılında da her ortamda 

sözlü ve yazılı olarak ifade etmeye devam 

edeceğiz” dedi. 

Şimdiye kadar 42 ili kapsayan Tarım ve Kırsal 

Kalkınmayı Destekleme Kurumu hibelerinin 

2024 yılından itibaren 81 il kapsamına 

yayılacağını belirten Murat Kaya, Tarsus’un da 

bu hibe programlarından en asgari derece de 

faydalanabilmesinin önemine vurgu yaptı. 

T 



 

2023 yılı içerisinde tarımsal üretimin 

planlanması ve sözleşmeli üretim sistemiyle 

ilgili mevzuat düzenlemelerinin hayata 

geçirildiğini, düzenlemenin tarıma ve 

üreticilere fayda getirmesini dileğinde bulunan 

Başkan Murat Kaya “Bizler uygulamaların etki 

analizlerinin mutlaka sağlıklı biçimde yapılarak 

sektörümüzle paylaşılmasını bekliyoruz. Diğer 

taraftan temel tarımsal politikaların 

sürdürülebilir nitelikte oluşturulması için şart 

gördüğümüz genel tarım sayımının gerçekçi ve 

kapsayıcı olarak uygulamaya konmasını 

beklemekteyiz” şeklinde konuştu. 

“İhracatta üzerimize düşen görevi layıkıyla 

yapmalıyız” diyen Meclis Başkanı Kaya, 2023 

yılı dış ticaret rakamlarının, Türkiye ihracat 

hedeflerine ulaşmada kilit rol oynadığı 

hatırlatarak 

“2023 yılında dünya ekonomisinde talebin 

zayıfladığını, üretimin durgun bir seyir 

izlediğini, küresel ithalat ve ihracat 

rakamlarının gerilediğini maalesef 

görmekteyiz. Genel ekonomik görünüm 

olarak; Ticaret Bakanlığı aralık ayı geçici 

istatistiklerine göre, dış ticaret açığı aylık 6,1 

milyar $ seviyesinde gerçekleşti. Böylelikle, 

2023 yılında dış açık 106 milyar $ ile geçen 

senenin 3,5 milyar $, OVP tahmininin ise 6 

milyar $ altında kaldı. Ülkemiz açısından, dış 

ticaretimizde 2023 yılının zorlu ekonomik 

şartlarına rağmen büyük bir başarı var ama 

Türkiye'nin potansiyeli çok daha yüksek. Bu 

nedenle ülkemiz daha fazlasını hak ediyor. 

Bizler ihracatçılar olarak ülkemize hak ettiğinin 

en iyisini vermeyi kendimize borç biliyoruz” 

şeklinde sözlerini tamamladı. 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke ise, son yıllarda ülkemiz ve 

bölgede yaşanan kuraklık tehlikesinin de 

düşündürücü olduğunu, gıda enflasyonunda 

dünya 4.lüğünün Türkiye’ye yakışmadığını 

söyledi. 

Türkiye ve dünyada iklim değişikliğine bağlı 

olarak meteorolojik bir kuraklık yaşandığına 

dikkat çeken Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke, yağışların istenilen düzeyde 

gerçekleşmemesi halinde bu durumun 

tarımsal kuraklığa dönüşme ihtimalinin 

bulunduğunu dile getirdi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke; 

“Sorunlar belli, çözüm önerileri ortada ama 

sıkıntı teoriyi pratiğe geçirmekte. İklim 

değişikliğinin hızına yetişemiyoruz. 2030’da 

nüfusumuz yüzde 10 artacak. Ortalama su 

kaynaklarımız yüzde 20 azalacak ve tarım 

alanlarının yüzde 78’i su yetersizliği riskiyle 

karşı karşıya olacak. Nüfusun yüzde 49’u suya 

erişim riskiyle karşılaşacak. Hissedilebilir bir 

şekilde son yıllarda hasat zamanları değişiyor, 

bölgemizde görmediğimiz zararlılarla 

karşılaşmaya başlıyoruz. Kimi yerde yağmur 

çok şiddetli ve uzun sürüyor. Kimi yerde hava 

çok sıcak ve ürünlerin raf ömrü kısalıyor. Bir 

tarım planlamasından bahsediyoruz ancak, 

teknoloji olmadan planlama olmaz. Sadece 

üretimi planlamak da yetmiyor. Yetişen ürünü 

nasıl pazarlayacağımız da planlanmalı ve ayrıca 

planlama yapılırken küresel iklim değişikliğinin 

de mutlaka göz önünde bulundurulması 

gerekiyor. Asıl üzüldüğümüz gelinen noktada 

Türkiye OECD ülkeleri içinde gıda enflasyonu 

en yüksek ülke. G-20 ülkeleri arasında ikinci, 

dünyada 4. Sırada olması. Tarım ülkesi 

dediğimiz bir yerde gıda enflasyonunda dünya 

4.’lüğü Türkiye’ye yakışmıyor. 

Meclis açılış konuşmalarının ardından 

Hesapları İnceleme Komisyon Başkanı Nail 

Uçak tarafından, Hesapları İnceleme 

Komisyonu’nun raporu, Yönetim Kurulu Üyesi 

Yücel Gürbüz tarafından konsolide durumu ve 

Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Teke tarafından 

ise 2024 yılı kalite hedefleri ve faaliyetleri 

Borsa Meclis üyelerine aktarıldı. Yoğun 

gündem maddelerinen görüşüldüğü Borsa 

Meclisi'nde, 2024 yılının hayırlara vesile olması 

temenni edildi.

 



 

 
Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, köklü bir geçmişe sahip olan Tarsus’un gelişmesi ve 

kalkınması için güç birliğine ihtiyacı olduğunu belirterek, herkesi Tarsus ortak paydada buluşmaya 

davet etti. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, Meclis gündemlerinin ardından meclis üyeleri ile yaptığı sohbet 

sırasında “Tarsus’u konuşmaya başladığımız zaman saatlerce konuşabiliriz. Tarsus, köklü bir geçmişi 

olan, dünyanın en eski kentlerinde biri. Tarihi yönünden, ticari yönünden çok önemli bir kent. Bir kent 

için güç birliği çok önemli. Bizler güç birliği yapmadığımız sürece bu kenti daha da ileriye taşımamız 

mümkün değildir” dedi. 

Hiçbir ayrım gözetmeksizin ortak paydanın Tarsus olması koşuluyla güç birliği yapılması gerektiğine 

vurgu yapan Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, “Öncelikle bizler bu kenti nasıl daha da ileriye 

götürebiliriz mantığı ile hareket etmemiz gerekir. Hiçbir kurumsal beklenti olmadan Tarsus’un 

gelişmesi, kalkınması, hak ettiği yeri bulması için mutlaka iş birliğine ihtiyaç var” ifadesini kullandı. 

İş birliğinin nasıl olması gerektiği yönünde de düşüncelerini paylaşan Borsa Meclis Başkanı Murat 

Kaya “Bu iş birliği kurumlar arasında olacak, sivil toplum örgütleri arasında olacak, başta siyasiler ve 

yerel yönetimler arasında olacak, olmazsa olmaz özellikle yerel yönetimler. Bundan sonraki süreçte 

Tarsus bölgenin parlayan bir yıldızı bunu hiçbir zaman unutmayalım” şeklinde konuştu. 

“Tarsus gelecek vaat eden bir kent” diyen Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya “Tarsus başta 

Üniversitesi, Organize Sanayi Bölgeleri, Çukurova Uluslararası Havalimanı ile değişen ürün 

desenleriyle, katma değeri yüksek ürün desenleriyle, tarımsal ihracatı ile Türkiye’yi besleyen bir kent 

olarak çok önemli ve geleceği parlak bir kent. Bizler şayet bu birlikteliği sağlayamadığımız takdirde 

Tarsus istediğimiz yere gelemez. Bunun için mutlaka özverili bir şekilde Tarsus noktasında bir araya 

gelerek İL olma konusundaki çabaların artması hak ettiği yere ve konuma ulaşması gerekiyor 

Tarsus’un. Bunun içinde herkesin özverili bir şekilde hiçbir beklentiye girmeden Ortak Payda Tarsus 

için çalışması gerekiyor. Çünkü Tarsus yakın bir gelecekte bölgenin parlayan yıldızı olacak. Bizler bu 

parlayacak olan yıldızı daha da güçlendirip daha da parlatacak hale getirmemiz gerekiyor. Özellikle 



 

yerel seçimlerden sonra hiçbir siyasi parti belirtmeden gelecek olan yerel yönetimin Tarsus’ta ciddi 

bir anlamda ortaya vizyon koyması gerekiyor. Bu vizyonu ortaya koyması için de kurumlarla el birliği 

ve güç birliğiyle çalışmaları gerekiyor. Şayet bizler bu vizyonu ortaya koyamazsak Tarsus hak ettiği 

yere gelemez” şeklinde sözlerini tamamladı. 

 

TARSUS TİCARET BORSASI PERSONELLERİ, 
“İŞ’TE SANAT” EĞİTİMİ ALDI. 

Tarsus Ticaret Borsası Personelleri, “İŞ’te Sanat” eğitimi alarak, duygu durumu 

değişikliklerini, takım çalışması ve ilişki kurmada rollerin etkisini sanatsal ifadeler kullanarak 

anlatmaya çalıştı. 

İş ve sosyal yaşantımızın yanı sıra ilişkilerde yaşanan sözlü ve yazılı etkileşimin bir ifadesi olan 

sanatsal ifade ile eğitimin amacı personellerin kendileri ve yaşam alanlarına da etkileşim 

içinde oldukları rolleri kıyaslama ve ifade etmede başarısı ölçüldü. 

İş ve sosyal çevrede kendimiz ve etrafımızdakilerin birbirlerine olan tutumlarının ve 

davranışlarının etkilerini bilmek son derece önemlidir, diyen Tarsus Ticaret Borsası Kurumsal 

Danışmanı Psikolog Cansu Gürdağlı, insanların küçük ve geniş gruplar halinde yaşadığını ve 

bulunulan roller nedeniyle etkileşimlerin neleri kazandırdığını ve kaybettirdiğini anlattı. 

İçinde yaşanılan toplumun bir minyatürünü sağlayan İŞ yaşamında bireylerin birbirine olan 

etkilerini, takım çalışması ile resimlere dökerek atölye çalışması etkinliği ile gerçekleştiren 

Borsa personelleri eğitimin sonunda kendilerini ve etkilendikleri rolleri, iletişimde 

kaynaklanan sorunları daha iyi anlama, tanıma ve kendilerini değiştirme, geliştirme fırsatını 

buldular.. 

 

 



 

TEB Bölge Müdüründen Ziyaret 

TEB Çukurova Bölge Müdürü Buğra Çelik, TEB Tarsus Şube Müdürü Sıtkı Tanrıöver, Tarım Bankacılığı 

Bölge Satış yöneticisi Mehmet Öztürk ve Bireysel Satış Yöneticileri Borsa Yönetim kurulu Başkanı 

Mustafa Teke’ye ziyarette bulundu. 

Tarsus’un 

tarımsal üretim 

ve tarımsal 

üretimden 

kaynaklı yüksek 

katma değer 

yaratılan ticari 

portföyü 

üzerine 

istişarede 

bulunulan 

ziyarette, 

üreticilerin 

yeni ve alternatif finansmana erişebilirliğini sağlayacak konular görüşüldü. Ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti ifade eden Borsa Başkanı Mustafa Teke, kendisinin de üretici olduğunu belirttiği 

ziyarette, Üreticilerin son yıllarda finansmana erişiminde yaşanan sıkıntıları dile getirdi. TEB bankası 

yöneticilerinden üreticiye nefes aldıracak, kolay ve erişebilirliği yüksek tarımsal kredi olanaklarının 

çeşitlendirilmesine yönelik üreticilerin taleplerini ilettiği görüşmede, özellikle lisanslı depolarda ürün 

muhafaza eden üreticiler için esnek ve cazibesi olan kredi kullanımına dair önerilerini paylaştı. 

Ziyaretin ardından resim sergisi gezildi. 

 

TARSUS TİCARET BORSASI YÖNETİM 
KURULU TARSUS KAYMAKAMI MEHMET ALİ 

AKYÜZ'E ZİYARETTE BULUNDU. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz, Yönetim kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titiz ile birlikte Tarsus 

Kaymakamlığına atanan Mehmet Ali Akyüz'ü ziyaret ederek yeni görevinde başarılar diledi. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz, Yönetim kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titiz ile birlikte Tarsus 

Kaymakamlığına atanan Mehmet Ali Akyüz'ü ziyaret ederek yeni görevinde başarılar diledi. 

 

 



 

 

 

 
 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz, Yönetim kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titiz ile birlikte Tarsus 

Kaymakamlığına atanan Mehmet Ali Akyüz'ü ziyaret ederek yeni görevinde başarılar diledi. 

arsus'un yeni Kaymakamı Mehmet Ali Akyüz, Tarsus Ticaret Borsası Yönetiminin 

ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile getirerek, bölge olarak daha önce Mut’ta 

çalıştığını bölgeye yabancı olmadığını ifade etti. Tarsus Kaymakamı Mehmet Ali Akyüz,” 

Ziyaretinizden ötürü teşekkür ederim. Daha önce güzel çalışmalara imza atılan Tarsus ‘ta 

inşallah bizde hep birlikte güzel işlere imza atarız. Dedi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, ziyarette Borsanın ekonomik olarak bölgeye 

katkısından devam eden projelerden, beklenen yatırımların getireceği katma değerden 

bahsederek, Tarsus’un gelecek vadeden önemli bir cazibe merkezi olduğuna değindi. 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz ise, Tarsus’un yakın bir gelecekte bölgenin parlayan 

yıldızı olacağını, Tarsus için ciddi manada ortak bir vizyon oluşturulmasının önemine 

değinerek Tarsus’un hak ettiği yere en hızlı bu şekilde ulaşacağını belitti. 
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ADANA TB, TARSUS TB İLE KARDEŞ 

BORSA OLDU 

 

ŞAHİN BİLGİÇ, “TÜM TİCARET BORSALARI İLE 

ETKİLEŞİM İÇERİSİNDE OLMAK İSTİYORUZ” 

dana Ticaret Borsası Yönetimi ile 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetimin 

hazır bulunduğu ‘Kardeş Ticaret 

Borsa’ Protokolü Adana Ticaret Borsası 

Başkanı Şahin Bilgiç ve Tarsus Ticaret 

Borsası Başkanı Mustafa Teke’nin 

imzalamasıyla hayata geçirildi. 

Adana Ticaret Borsası, Kozan, Söke ve 

Aydın Ticaret Borsaları ile Tarsus Ticaret 

Borsası Kırşehir, Mersin, Kozan, Ünye ve 

Karaman Ticaret Borsaları ile ‘Kardeş 

Borsa’ olmalarının ardından imzalanan 

protokol ile Adana ve Tarsus Ticaret 

Borsaları da ‘Kardeş Ticaret Borsa’sı oldu. 

MUSTAFA TEKE, “ BİTKİSEL ÜRETİMDE 

İL’İNİN YÜZDE 75’İNİ TARSUS KARŞILIYOR” 

Kardeş Ticaret Borsa Protokolü imzalamak 

için Yönetim Kurulu Üyeleriyle birlikte 

geldiği Adana Ticaret Borsasında konuşan 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Mustafa 

Teke, “Bizleri ağırladığınız ve Kardeş 

Ticaret Borsa olduğunuz için yönetimimiz 

ve üyelerimiz adına şükranlarımızı 

sunuyoruz. Bizler zaten kardeşiz ama 

bugün bunu imza altına alıyoruz. 

Akreditasyon anlamında var olan 

Türkiye’de birinciliğimizi sürdürme 

hedefindeyiz. Güçlü bir ekibimiz var. 

Temennimiz sizlerin de birlikteliğiyle 

başarılı çalışmalarımızı çeşitlendireceğiz.” 

diye konuştu. 

Tarsus’un, bitkisel üretimde Mersin İl’inin 

yüzde 75’ini karşıladığını belirten Başkan 

Teke, “Mersin İl’inin toplam sebze 

üretiminin yüzde 38’ini de Tarsus 

karşılıyor. Bunun yanı sıra Mersin’in örtü 

altı sebze ve meyve üretiminin yüzde 25’i 

karşılayan Tarsus, nar dahil Mersin’in 

narenciye üretiminin yüzde 43’ünde söz 

sahibi konumundadır. 
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İhracatta son 5 yılda Tarsus Ticaret 

Borsası’nın yürüttüğü URGE Projesi ile 

Tarsus’a etkisi 17 milyon TL’den 180 

milyon TL’ye çıkmıştır” diyen Başkan 

Mustaf Teke “Tarsus Ticaret Borsası, 

bölgesindeki ilk 40 bin tonluk Lisanslı 

Deposu ile Türkiye’deki 187 Lisanslı Depo 

arasında 2 yılda 40. sıraya yükselmiştir.” 

dedi. 

Mersin ve Adana arasında sıkışıp kalan 

Tarsus’un, tarımda yaklaşık 35 milyar TL’lık 

gayri safi üretim değeri ile bu 2 İl’in yüzde 

40’lık tarımsal üretim payına sahip 

olduğunun altını çizen Borsa Başkanı 

Mustafa Teke “Bu büyüklükte ekonomik 

envantere sahip başka bir ilçe de yoktur. 

Tarsus Ticaret Borsası, Tarsus ilçesinin 

toplam tahakkuk eden tarımsal verginin 

yüzde 43’ünü devlete vergi olarak 

kazandırmıştır” ifadesini kullandı.  

ŞAHİN BİLGİÇ, “HEPİMİZ HİZMET AMACI 

TAŞIYORUZ” 

TOBB Oda Borsa Akreditasyon Sistemi 

kapsamında kıyaslama çalışması ve 

protokol imzalamak için bir araya 

geldiklerini ifade eden Adana Ticaret 

Borsası Başkanı Şahin Bilgiç, yaptığı 

konuşmada “Kozan TB, Söke TB ve Aydın 

Ticaret Borsaları ile ‘Kardeş Borsa’ 

olmamızın ardından bu protokol ile de 

Tarsus Ticaret Borsamızla kardeş borsa 

olduk. Hepimiz hizmet amacı taşıyoruz. 

Bereketli toprakları olan Çukurovamızın 

bereketini daha da arttırmak için 

çalışıyoruz. Atalarımızında ifade ettiği gibi; 

"Birlikten kuvvet doğar”, “Bir elin nesi var 

iki elin sesi var” Eminiz ki borsalarımız 

arasında ekonomik ve insani ilişkileri 

güçlendirme, hizmet ve kalite anlayışını 

paylaşma amacıyla girdiğimiz bu yol, 

başarıyla amacına ulaşacaktır. 

ÇUKUROVAMIZIN DÜNYAYI DOYURACAK 

POTANSİYELİ VAR 

Başkan Bilgiç, “Çukurova’nın en önemli 

sektörlerinden olan tarım ve gıda bizim 

için vazgeçilmezdir. Ne yapıp edip tarım ve 

gıdayı sürdürülebilir kılmalıyız. Çukurova, 

potansiyelini tam anlamıyla kullanıldığı 

takdirde Türkiye’yi hatta dünyayı 

doyurmaya büyük katkı sunacak ovaların 

başında gelmektedir. Adana Ticaret 

Borsası olarak kurumsal altyapı ve hizmet 

kapasitemizi artırmak için bugüne kadar 

çok güzel projeler gerçekleştirdik. 

Çalışmalarımız ve projelerimiz ile 

Adana’nın tüm ilçelerindeki üreticilerimize 

ve üyelerimize ulaştık. Tarımın ve tarımsal 

ürünlerin sürdürülebilirliği için yoğun 

mesailer harcadık. Bundan sonra da gayret 

ve çalışmalarımızı başarılı bir şekilde 

sürdüreceğiz. Yeni projeler ve faaliyetler 

için hazırlıklarımız sürmektedir. İşbirliği ve 

güç birliği ile daha kapsamlı projelere imza 

atacağımıza inanıyoruz. İletişimin 

güçlendirilmesi, karşılıklı hizmet 

standartlarının artırılması, ortak toplantılar 

ve faaliyetler düzenlenmesini 

hedeflemekteyiz. Bu kapsamda, Tarsus 

Ticaret Borsası ile imzalamış olduğumuz 

Kardeş Borsa Protokolü hayırlı, uğurlu 

olsun.” dedi. 

Konuşmaların ardından Adana TB Başkanı 

Şahin Bilgiç ile Tarsus TB Başkanı Mustafa 

Teke ‘Kardeş Ticaret Borsa’ protokolünü 

imzaladı. 

 

 

 



 

 

TİCARET BAKANLIĞI’NDAN TARSUS 

TİCARET BORSASINA ÖDÜL 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Genel Sekreter Hasan Şanlı ve Dış 
Ticaret Uzmanı Pınar Alagöz’ün katıldığı Ticaret Bakanlığı tarafından 2014 yılından itibaren 
gerçekleştirilen Kümelenme Konferansında Tarsus Ticaret Borsası UR-GE Proje Yönetiminde İyi 
Uygulama Ödülüne layık görüldü. 

Uluslararası Rekabetçiliğin Geliştirilmesi (UR-GE) ve kümelenme projeleri, ‘’küresel düşünüp yerel 
hareket etme’’ stratejinin bir parçası olduklarını ifade eden Borsa Başkanı Mustafa Teke, 
uygulanmakta olan projenin kırsal kalkınmayı da destekleyerek ve bu alanlarda yeni ekonomik 
fırsatlar oluşturduğunu belirtti. 

Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bolat’ın katılımıyla gerçekleştirilen 6. Kümelenme Konferansı’nda UR-
GE proje desteği kapsamında iş birliği kuruluşları tarafından yapılan başvurular neticesinde; 
başvurusu yapılan tüm projeler arasından Tarsus Ticaret Borsasının Yürüttüğü” Tarsus Tarım 
Sektörünün İhracat Yönetimi ve Kapasitesinin Geliştirilmesi Kümelenme” Faaliyeti ile iyi uygulama 
örneği olarak seçilerek proje ödülü, Ticaret Bakanı Sayın Prof. Dr. Ömer Bolat tarafından Tarsus 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke’ye takdim edildi 

AMACIMIZ İHRACATA HİZMET ETMEKTİR. 

orsa Başkanı Mustafa Teke, “Amacımız hem kentlerimizdeki ekonomik yoğunlaşmayı optimize 
edecek hem de kırsal alanlarımızın gelişimine katkıda bulunarak; ülkemizin her köşesinde 
sürdürülebilir büyümeyi, ihracatı ve sosyal uyumu dengeye getirmesine hizmet etmektedir. 

2017 yılında 26 firma ile UR GE projemizi başlattık. Başladığımız zaman sadece 10 firma ihracat 
yaparken şu an tamamına yakını ihracat yapar hale geldiler. URGE ye başladığımızdaki ihracat 
hacmimiz ile şu anki hacmimiz arasında yaklaşık %120’lik artış yaşanmıştır. Firmalarımızın tarım ve 
gıda sektöründeki ihracatı sadece Rusya ile sınırlıyken projemiz sayesinde hedef pazarlarımız olan AB 
Ülkeleri, Ortadoğu, İngiltere, Türki Devletlere de ihracat yapar hale geldik. 

B 



 

URGE projemizin başarısına en büyük katkıyı sağladığımız birebir eğitimler oldu. Bunun yanında İlçe 
Borsası olarak hizmet verdiğimiz İhracat destek ofisimizin borsamız bünyesinde daimi bulunması tüm 
üyelerimize destek sağlaması da proje haricinde de ihracatta ekonomimize katkıda bulunmaktadır. 

Ticaret Bakanlığı'nın URGE desteği bölgemiz ve firmalarımız için üretim, ciro, ihracat ve istihdam 
artışına neden oldu. Projemizin başarılı olması nedeniyle tüm üyelerimizin URGE Projelerimize 
katılmalarını ısrarla tavsiye ediyorum. Dedi. 

Dış Ticaret Uzmanı Pınar Alegöz ise, konferansın panel bölümünde projenin başarısının projeyi baştan 
beri proje yönetmeni olarak değil dış ticarete açılmaya yönelik olarak yürüttüklerine dair konuları 
anlatarak katılımcılara yeni fikirler sundu. 

 

MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA VE MECLİS 

BAŞKAN YARDIMCISI MURAT ÇAMAŞIRCI TARSUS 

KAYMAKAMI MEHMET ALİ AKYÜZ'E ZİYARETTE 

BULUNDU. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya ve Meclis Başkan Yardımcısı Murat 
Çamaşırcı Tarsus Kaymakamı Mehmet Ali Akyüz'e ziyarette bulundu. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya ve Meclis Başkan Yardımcısı Murat Çamaşırcı’nın 
ziyaretinden duyduğu memnuniyeti ifade eden Kaymakam Mehmet Ali Akyüz, Tarsus gibi 
ayrıcalıklı bir kentin, sorunlarını çözme adına hep birlikte yapılacak ne varsa yapılmasının 
amaç edinilmesinin gereğine değinerek, göreve başladığı günden bu yana ilçenin belli başlı 
sorunlarıyla ilgili bilgiler topladığını kaydetti. 

Meclis Başkanı Murat Kaya, Borsa'nın faaliyetleri ve çalışmaları hakkında genel bilgileri 
Kaymakam Mehmet Ali Akyüz'e aktararak, genel anlamda Tarsus'un ekonomisi, tarımı, 
tarımdaki payı, sosyo-kültürel durumu konularında bilgileri paylaştı. 

Meclis Başkanı Murat Kaya , "Borsa olarak işbirliği içinde olduğumuz kurum ve kuruluşlarla 
birçok çalışmaya imza attık. Tarsus için çalışmaya devam edeceğiz. Tarsus'un yarınının 
bugününden daha iyi olması için çalışıyoruz. Bir kez daha Tarsus'a hoş geldiniz diyor, yeni 
görevinizde başarılar diliyorum" dedi. 

Karşılıklı sohbet ortamında geçen ziyarette ağırlıklı olarak, şehrin ekonomik, 
nüfus yapısı ve genel durumu hakkında fikir alış verişinde bulunuldu. 

 
 
 



 

TARSUS TİCARET BORSASI’NI DİJİTAL 
PLATFORMDA 281 BİN KİŞİ ZİYARET ETTİ 

2023 yılında web sayfası izlenilebilirliğine ait istatistiki verileri paylaşan Tarsus Ticaret 

Borsası’ndan yapılan açıklamada; sayfa görüntüleme, kullanıcı etkileşimi, dosya indirme, 

başlangıç sayfasını kullanma ve benzeri tıklanma etkinlik sayısının 281 bin adet gerçekleştiği 

belirtildi. 

Borsanın 86.283 adet tekilde Dijital platformunun sayfa izlenmesinin Türkiye dışında en fazla 

11 bin kullanıcı ile Almanya, 3670 kullanıcı ile Amerika ve sırasıyla Hollanda, Çin, İngiltere ve 

Rusya olarak gerçekleştiği etkinlik sayısına göre izleyici cinsiyetinin ise % 66’sını erkek % 34 

‘nü kadın olduğu ifade edildi. 

Borsa dijital platformu ile ilgili diğer istatistikler ise şu şekilde açıklandı; 

Kullanıcıların; % 50 si masa üstü bilgisayarı ile % 49,50 mobil telefon ve % 0,50 si tablet ile 

giriş gerçekleştirmiş, bu girişlerin %48 ‘i si haberler ve duyurular, % 45 ‘i bülten istatistikleri, 

geri kalanı etkileşimleri ise platformun diğer sayfalarında gerçekleşti. Haber ve duyurularda 

ise en fazla görüntülenen “Tarsus Ticaret Borsası TOGG ‘u Teslim aldı” haberi oldu. 

Kullanıcı yaş grubunda en fazla 35-44 yaş arası kullanıcının 3.700 kişisi Bankacılık ve Finans 

sektöründe ilgi alanlarına sahip olduğu, en fazla kullanıcı sayısı şehir ise İstanbul, Adana, 

Ankara, Gazi Antep ve İzmir olurken Tarsus 7. Sırada kullanıcıların yoğunlaştığı şehirler oldu. 



 

 

BORSA MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA, GLOBAL COMPACT’A 

İLİŞKİN 5'İNCİ SORUMLULUK BİLDİRİMİNİ PAYLAŞTI 

Tarsus Ticaret Borsası tarafından 27 Mart 
2014’te imzalanan Birleşmiş Milletler 
Küresel İlkeler Sözleşmesi kapsamında 
Kurumsal Sosyal Sorumluluk 
performansını, iş dünyasındaki küresel ve 
sürdürülebilir sosyal sorumluluk bilincini 
geliştiren Global Compact’a ilişkin 5'inci 
sorumluluk bildirimini 2 yıl aradan sonra 
paydaşlarına sunmak amacıyla yineledi. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, 
Birleşmiş Milletler Küresel İlkeler 
Sözleşmesi kapsamında Kurumsal Sosyal 
Sorumluluk performansına ait sunulan 
raporla ilgili olarak; “ Tarsus Ticaret 
Borsası’nın, yüz altmış yedi ülkede 25 Bine 
yakın katılımcısı olan Global Compact’a 
ilişkin 5’inci Sorumluluk Bildirimimizi siz 
değerli paydaşlarımız ile paylaşmaktan 
mutluluk duyuyoruz. Bu rapor, Global 
Compact’ın ilkeleri ışığında, Borsamızın 
2022-2023 yılları arasındaki başarılı 
uygulama örneklerini ve faaliyetlerini 
kapsamaktadır.” Dedi. 

Amaçlarının, kurumsal değişimi yöneten, 
performans ölçen ve hedef koyan 
yaklaşımlarla, sürdürülebilirlik 
kapsamındaki olumlu ve olumsuz etkileri 

belirlemek, kurumsal operasyonların da bu 
doğrultuda yönetebilmesine ışık tutmak 
olduğunu belirten 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, 
“Borsanın Tarsus ve Ülkemiz için 
öneminin, büyüklüğünün, gücünün 
farkındayız. Bu nedenle görev süremizce 
“TARSUS Senin, Borsa Senin”, “Elbirliğiyle 
daha ileriye” dedik. 2023 yılının 
Cumhuriyet’in 100’ncü yılı olması 
nedeniyle Türkiye açısından önemli bir 
yıldı. Ancak; 6 Şubat 2023’te yaşanan 
deprem felaketi ile yaşadığımız acı 
ölçülemezdi. 

6 Şubat'ta meydana gelen deprem felaketi 
ülkemizin 10 ilinde büyük tahribata yol 
açtı. Kurum olarak buralarda depremden 
etkilenen afetzedelere yardım elimizi 
ulaştırdığımız gibi Borsa üyelerimizde 
buralardaki afetzedelere yardımlarını 
esirgemedi. Allah hepsinden razı olsun. 

Kentimizde misafir ettiğimiz 20 binden 
fazla afetzede vatandaşımız var. Tarsus’a, 
Tarsusluya yakışır şekilde depremden 
etkilenen vatandaşlarımızın temel 



 

ihtiyaçlarını bugün için değil yarını da 
düşünerek karşılamaya çalıştık. 

Şehrimizde yaşayan afetzedelerin 
ihtiyaçlarını karşılamaya, Üyelerimizin de 
yardımlarına aracı olmaya Borsa Meclis 
üyelerimizden oluşturduğumuz Deprem 
Yardım İcra Komisyonu aracılığı ile devam 
ettik. 

Özellikle son 3 yıldır ekonomide yaşanan 
talihsizlikler, büyük acımız ŞUBAT depremi 
nedeniyle sıkıntılı dönem geçiren 
tacirimizin, esnafımızın, sanayicimizin 
derdine çare, yarasına merhem olmaya da 
çok önem verdik. 

Projelerimizle, devletin ve diğer ilgili 
kurumların üst kademeleriyle kurduğumuz 
güçlü diyalogla sorunlara çözüm üretmek, 
üyemizin önünü açmak, hepimizin önceliği 
oldu. Ama en az bunlar kadar önemli olan 
bir başka vazifemiz daha vardı ki; BORSA' 
nın itibarını ve marka değerini korumak, 
daha da güçlendirmek. Çok çalıştık, güzel 
projeler ürettik ve sonunda üyelerimizin 
ve paydaşlarımızın karşısına dolu dolu 
çıktık. Türkiye’nin örnek kurumlarından 
biri haline geldik. 

Tüm girişimlerimizi Sürdürülebilir Kalkınma 
Hedefleri vizyonunda değerlendirip, 
önceki yıllarda belirlediğimiz hedeflerin 
daha ilerisini görmeyi amaçladık 

Yine bu dönem, küresel düzeyde özel 
sektörü acil önlem almaya sevk eden bir 
dönemi getirdi. İklim değişikliğinin gözle 
görülür etkileri yeşil mutabakat, çevre, 
yenilenebilir ve verimli enerji konuları 
geçmişte olmadığı kadar önemli bir hale 
de gelmiş oldu. 

Birleşmiş Milletler Küresel İlkeler 
Sözleşmesi’nin ‘İnsan Hakları, Çalışma 
Standartları, Çevre ve Yolsuzlukla 
Mücadele’ başlıkları altında belirlenen 10 
evrensel ilkesi, küreselleşmenin etkisiyle 
hızlı bir gelişim ve dönüşüm süreci 
içerisinde olan günümüz dünyasında 
insanın ve insanlığın rotasını belirleyen bir 
pusula görevi görmektedir. 

İş dünyası, sivil toplum ve kamu kurumları 
ile üniversiteleri bir araya getirerek geniş 
bir paydaş grubunu temsil eden UN Global 
Compact’ın ‘dünyayı daha yaşanabilir hale 
getirmeye’ yönelik bu hedefleri, 
hedeflerimiz ile örtüştüğü için 2014 yılında 
imzacısı olduk. 

Eskiden üretebilmek yetkinlikti, şimdi ise 
esas olan sürdürülebilir ve verimli 
üretkenliktir. Bu noktada, imzacısı 
olduğumuz Global Compact’ın her bir 
ilkesini paydaşlarımızla beraber 
uygulayarak, kapsayıcı sürdürülebilir 
kalkınmayı hedeflemeye devam edeceğiz.” 
Dedi 

 

TOBB MESLEKİ VE TEKNİK ANADOLU LİSESİ 

ZİYARETİ 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim kurulu Başkanı Mustafa Teke, TOBB Mesleki ve Teknik 

Anadolu Lisesi Müdürü İbrahim Akman’ı ziyaret etti. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim kurulu Başkanı Mustafa Teke, Tarsus Ticaret Borsası olarak 

eğitime yönelik yaptıkları desteklerin önemli kazanımlar olduğunu ifade ederek, “Özel sektör 

olarak, nitelikli çalışan bulamamaktan, mesleki eğitimin ihtiyaçları karşılamamasından şikayet 

ediyorduk. Mesleki eğitimde kamu-özel sektör iş birliğini artırmak, özel sektörün rolünü 

güçlendirmek istiyorduk. Mesleki eğitim, özel sektörün insan kaynağını karşılamada en 



 

önemli vasıta olsun istiyorduk. Tarsus’a kazandırılan Tarım Meslek okulumuzun bir an önce 

ara eleman ihtiyacımızı karşılamasını sabırsızlıkla bekliyoruz.” Dedi.  

 

TOBB’un Milli Eğitim Bakanlığı’yla birlikte mesleki eğitim ile reel sektörü birbirine entegre 

etmek ve iş dünyasının nitelikli elaman ihtiyacını gidermek amacıyla ülke genelinde 

yürüttüğü Proje kapsamında, Tarsus’a kazandırılan TOBB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ile 

ilgili bilgilendirmede bulunan okul Müdür Akman, “TOBB’un Tarsus’a kazandırdığı TOBB 

Mesleki ve Teknik Anadolu Lisemizin kazanımında, bugüne kadar sizlerin de desteği çok 

önemliydi. Bundan sonrada destekleriniz bekliyor, teşekkür ediyoruz.” Dedi. 

HÜSEYİN ŞENDAĞ “ ATALARIMIN DİLİNİ ÖĞRENİYORUM” 

ADLI KİTABINI TANITTI. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Şubat Ayı Meclis Toplantına konuk olan Hüseyin Şendağ “ Atalarımın Dilini 

Öğreniyorum” Adlı Kitabını Tanıttı. 



 

Tarsus Ticaret Borsasının 30 yıldır üyesi olan Hüseyin Şendağ üç yıldır büyük uğraşlar içinde 

hazırladığı “Atalarımın Dilini Öğreniyorum” adlı kitabını Girit dilini (Rumca) yeni nesillere 

aktarmak amacıyla yazdığını açıkladı. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, “Hüseyin Bey, Meclis Üyemiz Burak Şendağ’ın hem amcası, 

hem de şirket otağı değerli bir iş insanımız. Borsamızın da 30 yıllık üyelerimizden. Kendi 

kuşağının kıymetli temsilcilerinden. Yazdığı kitabı ile yeni nesillere bir armağan bırakıyor. 

İnsanları yaşarken övmenin ne denli önemli olduğunu bir kez daha vurgulamak istiyorum 

burada.” İfadesinde bulundu. 

Kitap hakkında bilgiler veren Hüseyin Şendağ, ” Üç yıldır büyük uğraşlar neticesinde 

“Atalarımın dilini öğreniyorum” isimli kitabımı çıkarttım. Kitabı çıkartmamda en büyük 

nedenlerden biri ise Atalarımızın dili olan Girit dili (Rumca) yeni nesillere aktarmak ve bu 

dünyaya güzel insanoğluna yararlı bir miras bırakmaktır. Benim çocukluğum türkçe bilmeyen 

babaannemin yanında geçtiği için Girit dilini (Rumca) yanında öğrendim. Yılar geçtikçe 

Atalarımın dili olan Giritçe’yi yeni nesillere aktarmak İhsaniye köyünde Girit dilini (Rumca) 

öğretmeye başladım. Bu, uğraşlarımdan sonra “Atalarımın Dilini Öğreniyorum” isimli kitabımı 

çıkarttım. Kitabımın içeriği ise A’dan Z’ye Girit dili sözlüğü, maniler, sayılar, Övgüler, Girit 

yemeği tarifleri Girit Adasında yaşayan Atalarımızın kısa hayat hikayeleri bulunmaktadır. 

”dedi. 

Ziyaretin ardından Hüseyin Şendağ kitabını imzalayarak Meclis başkanı Murat Kaya ve 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Tekeye hediye etti. 

 

 

ŞUBAT AYI BORSA MECLİSİNE TARSUS ÜNİVERSİTESİ 

REKTÖRÜ PROF. DR. ORHAN AYDIN MİSAFİR OLDU. 

Rektör Aydın, Tarsus Ticaret Borsası’nın Şubat Ayı Meclisi’ne katılarak, Tarsus Üniversitesi hakkında 

bilgiler verdi. Ziyarette Üniversite – Borsa arasında yeni işbirliği konuları ziyaretin gündemi oldu. 

 



 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya, Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve Borsa 

Meclisi tarafından karşılanan Rektör Aydın “ Öğrenci sayımız şu an 6 bini geçti. Bu yıl ise 

Üniversite tercihlerinde yüzde 100’ün üzerinde bir doluluk gerçekleştiğini belirtmek isterim. 

Bunun yanı sıra programlara olan ilginin de geçtiğimiz yıllara göre daha da arttığını ve tercih 

edilirlik sıralamalarının yıldan yıla iyileştiğini ifade etmek isterim. Ayrıca, yeni birçok yüksek 

lisans ve doktora programı açılarak; bu programlarda da eğitim-öğretime başlandı” dedi. 

arsus Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Orhan Aydın, 2018 yılında kurulan Tarsus 

Üniversitesi’nin idari ve akademik kadrosunun her geçen yıl güçlenerek, dünyanın ve 

ülkemizin güzide Üniversiteler arasında yer aldığını söyledi. 

Rektör Aydın, ana hedeflerinin, giderek güçlenen araştırma altyapısı, nitelikli araştırmacı 

insan kaynağı ve doğru bir araştırma ekosistemi yönetim modeli ile bölge ve ülke sanayisinin 

rekabet gücünün artmasına katkıda bulunmak olduğunu belirterek, “Ben öncelikle şunu 

belirtmek isterim ki, Tarsus Üniversitesinin idari ve akademik kadrosu her geçen daha da 

güçleniyor. Bugün dünyanın ve ülkemizin güzide üniversitelerinden lisans ve lisansüstü 

derece almış öğretim elemanları ile farklı ekollerden beslenerek kendi ekollerini oluşturma 

yönünde çaba harcıyoruz. Bunun yanında genç, dinamik ve üretken bir akademik kadroya 

sahibiz ve kısa sürede de önemli mesafeler kat ettiğimizi belirtmek isterim” ifadesini kullandı. 

Tarsus Üniversitesi’nin, başta TÜBİTAK olmak üzere ulusal ve uluslararası proje fon 

kaynaklarından yararlanma düzeyinin oldukça iyi bir seviyeye ulaştığını ifade eden Rektör 

Aydın, gerek başvuru sayılarının gerekse başvuru kabul oranlarının her geçen yıl giderek 

arttığını sözlerine ekledi. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya ise, Tarsus Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Orhan Aydın’ın 

ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 2018 yılında kurulan Üniversitesi’nin 

bugünkü geldiği noktada birçok Üniversiteyi geride bıraktığını, bugün gerek Üniversite 

Yerleşkesinin son hali, gerek açılan Fakültelerin tercihlerde ilk sırada olmasının sevindirici 

olduğunu söyledi. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke de, esas olanın insana hizmet ve 

öğrencilere yardımcı olmak olduğunu belirterek “Ben bu vesileyle Sayın Rektörümüzün, 

Üniversitemize verdiğiniz emekler için teşekkür ediyorum, Tarsus Ticaret Borsası olarak her 

zaman yanlarında olduğumuzu bilmelerini isterim” dedi. 

Gündemle ilgili sıcak sohbetlerinde de yapıldığı ziyaret sonrasında, ziyaretin anısına kurumlar 

plaket takdiminde bulundu. 
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